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PROTOKÓŁ Nr 4/24 

z obrad IV Sesji Rady Miejskiej w Rajgrodzie w kadencji 2024-2029 odbytej  

w dniu 29 lipca 2024 r. w godzinach od 12:15 do 13:30 w sali konferencyjnej Urzędu 

Miejskiego w Rajgrodzie. 

W posiedzeniu wzięli udział: załącznik lista Radnych Rady Miejskiej w Rajgrodzie. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Adrian Arasimowicz – Burmistrz 

2. Beata Kotarska – Zastępca Burmistrza  

3. Joanna Andruk – Skarbnik 

Załącznik lista gości na posiedzeniu IV Sesji Rady Miejskiej w Rajgrodzie. 

Załącznik lista sołtysów na posiedzeniu IV Sesji Rady Miejskiej w Rajgrodzie. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad.  

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z III Sesji Rady Miejskiej w Rajgrodzie. 

4. Informacja Burmistrza o wydanych zarządzeniach i pracy od ostatniej sesji. 

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmian w budżecie Gminy Rajgród na rok 2024, 

b) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rajgród na lata 2024-30, 

c) udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Grajewskiemu,  

d) odwołania Skarbnika Gminy Rajgród, 

e) powołania Skarbnika Gminy Rajgród. 

6. Wnioski i oświadczenia radnych. 

7. Sprawy różne. 

8. Zamknięcie obrad. 
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Ad. 1. Otwarcie obrad. 

Obrady otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej w Rajgrodzie – Jarosław Matysiewicz, 

powitał wszystkich uczestników obrad. Stwierdził na podstawie listy obecności prawomocność 

obrad. Podczas obrad sesji obecnych było 14 radnych. 

 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący poinformował, iż wpłynął wniosek o zmianę porządku obrad sesji polegającą 

na wycofaniu z punktu 5. Podjęcie uchwał w sprawach podpunktu c) udzielenia pomocy rze-

czowej Powiatowi Grajewskiemu, kolejne projekty uchwał ulegają stosownemu przesunięciu. 

Nowy porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie obrad.  

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z III Sesji Rady Miejskiej w Rajgrodzie. 

4. Informacja Burmistrza o wydanych zarządzeniach i pracy od ostatniej sesji. 

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmian w budżecie Gminy Rajgród na rok 2024, 

b) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rajgród na lata 2024-30, 

c) odwołania Skarbnika Gminy Rajgród, 

d) powołania Skarbnika Gminy Rajgród. 

6. Wnioski i oświadczenia radnych. 

7. Sprawy różne. 

8. Zamknięcie obrad.  

Przewodniczący poprosił o pytania i ewentualne uwagi do nowego porządku obrad. Nie 

stwierdzono uwag.  

Przewodniczący poddał nowy porządek obrad pod głosowanie radnych. W wyniku 

zarządzonego głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie jednogłośnie przyjęła porządek obrad 

obowiązujący na IV Sesji Rady Miejskiej w Rajgrodzie. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z III Sesji Rady Miejskiej w Rajgrodzie. 

Przewodniczący poinformował, iż protokół został dostarczony radnym na dysk Google. Zapytał 

zebranych o zmiany bądź propozycje i uwagi do protokołu. Radni nie wnieśli żadnych uwag. 

Przewodniczący poddał protokół z III Sesji Rady Miejskiej w Rajgrodzie pod głosowanie 

radnych. W wyniku zarządzonego głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie jednogłośnie 

przyjęła protokół z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Rajgrodzie. 
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Ad. 4. Informacja Burmistrza o wydanych zarządzeniach i pracy od ostatniej sesji. 

Burmistrz poinformował o wydanych zarządzeniach od 28 czerwca 2024 r.  

Dodał, iż zarządzenia od nr 17 do nr 23 są dostępne na stronie BIP Urzędu Miejskiego  

w Rajgrodzie.  

Burmistrz przedstawił informację o pracy od ostatniej sesji. 

Burmistrz przypomniał, iż w dniach 12 – 14 lipca br. będą miały miejsce Dni Rajgrodu. 

Poinformował, iż chciałby, aby ostatni raz miały taką formułę. Dodał, iż nie chciałby, aby 

kosztowały kilkaset tysięcy złotych. Zależy mu na innej organizacji. 

Dzięki inicjatywie Towarzystwa Miłośników Rajgrodu, gmina przygotowała petycję w sprawie 

pozyskania młyna w Wojdach. Poinformował, iż jest to ostatni moment na pozyskanie młyna 

na rzecz gminy. Poinformował, iż obecnie kończy się umowa dzierżawy z obecnym dzierżawcą. 

Jeżeli gminie uda się porozumieć z KOWR, to jest szansa na pozyskanie przez gminę 

zabytkowego młyna.  

Burmistrz poinformował, iż zagrożony jest projekt remontu remizy w Rajgrodzie. 

Poinformował, iż we wrześniu ubiegłego roku był źle złożony wniosek. Obecnie gmina dokłada 

wszelkich starań, aby to dofinansowanie uratować. Uprzedził, że szanse są niewielkie.  

Burmistrz podziękował skarbnik za dotychczasową pracę i współpracę.  

 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Rajgrodzie Joanna Hader wraz z Przewodniczącym 

RM – Jarosławem Matysiewiczem i Burmistrzem Rajgrodu podziękowali odchodzącej na 

zasłużoną emeryturę Danucie Mroziewskiej – pracownikowi OPS, za 39 lat pracy na rzecz 

lokalnej społeczności. 

 

Ad. 5.  Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmian w budżecie Gminy Rajgród na rok 2024 

Glos zabrała Skarbnik Joanna Andruk. Poinformowała o następujących zmianach w budżecie: 

1. Wprowadza się do budżetu Gminy Rajgród środki po stronie wydatków UM z przeznacze-

niem na przewidywane do końca roku wydatki w obszarach następujących działów stanowiące 

bieżące utrzymanie: 

a) 754: bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa – środki niezbędne do funkcjo-

nowania OSP: ekwiwalenty -15.000zł, zakup materiałów i wyposażenia - 10.000zł, zakup ener-

gii -30.000zł. 
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b) 600: transport i łączność - wydatki bieżące związane z drogami publicznymi -80.000zł. 

c) 750, 754, 900: wydatki związane z zakupem energii i zakupem usług pozostałych - 161.000zł. 

2. Wprowadza się zmiany w planie finansowym wydatków ZSP w Rajgrodzie w związku z 

potrzebą zakupienia dwóch monitorów interaktywnych, które zastąpią wysłużone tablice inte-

raktywne wraz z projektorami. Kwota przeniesień 8.000zł. 

3. Wprowadza się do budżetu Gminy Rajgród środki po stronie dochodów i wydatków UM. 

Środki pochodzą darowizny od firmy Polenergia S.A. z przeznaczeniem na organizację festi-

walu filmów krótkometrażowych oraz przeglądu piosenki polskiej. Rozdział 75075. Kwota 

30.000zł. 

4. Dokonuje się zmiany rozdziału po stronie dochodów i wydatków z 85295 na 85395  

w związku z realizacją projektu pn. Program teleopieki domowej -program wsparcia polityki 

senioralnej oraz osób z niepełnosprawnościami. 

5. W związku ze zmianą umowy dotacji „Posiłek w szkole i w domu, przenosi się środki na 

pokrycie kosztów związanych z bieżącym funkcjonowaniem OPS w Rajgrodzie. 

6. Zwiększa się środki w budżecie po stronie wydatków z przeznaczeniem na pokrycie kosztów 

wzmocnienia podłoża nawierzchni miejsca rekreacji pn. „Miejsce rekreacji i wypoczynku 

w Czarnej Wsi: pomost pływający, wiata, grill, mała architektura i plaża” poprzez zamontowa-

nie geokraty, obsypanie kamieniem geokraty, dosypanie piasku, zamontowanie słupków UR/C. 

Rozdział 92195. Kwota 4.400zł. 

7. Przenosi się środki pomiędzy paragrafami rozdziału 92195 z przeznaczeniem na pokrycie 

kosztów zakupu usług pozostałych- przegląd małej infrastruktury. Kwota 3.000zł. 

8. Zabezpiecza się w budżecie kwotę 11.049,00 zł, z przeznaczeniem na wydatki bieżące zwią-

zane z wypłatą ekwiwalentu za niewykorzystany urlop w związku z odwołaniem ze stanowiska 

skarbnika i rozwiązaniem umowy o pracę za porozumieniem stron z dniem 12.08.2024r. Roz-

dział 75023. 

9. Dokonuje się aktualizacji kwot inwestycji pn. „Innowacyjna niezależność energetyczna  

w Gminie Rajgród”. Zwiększa się środki własne Gminy o kwotę 20 000,00 zł w związku  

z koniecznością przygotowania dokumentacji projektowej zgodnej z obowiązującymi przepi-

sami prawa, będącej niezbędnym załącznikiem dokumentacji aplikacyjnej, umożliwiającej po-

zyskanie dofinansowania projektu. Rozdział 90095. 

10. Dokonuje się aktualizacji kwot inwestycji pn. „Budowa drogi dla pieszych i rowerów w m. 

Czarna Wieś w Gminie Rajgród”. W związku z zakończeniem realizacji inwestycji zmniejsza 

się środki pochodzące z innych źródeł (RFRD) po stronie wydatków o 175 118,28 zł oraz środki 

własne po stronie wydatków o 10 658,00 zł. Rozdział 60016. 
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11. Dokonuje się aktualizacji kwot inwestycji pn.: „Przebudowa drogi gminnej nr 129523B 

Woźnawieś-Kuligi”. W związku z zakończeniem realizacji inwestycji zmniejsza się środki po-

chodzące z innych źródeł (PROW) po stronie dochodów i wydatków o 596 685,00 zł oraz środki 

własne po stronie wydatków o 294 738,00 zł. 

12. Dokonuje się zdjęcia części dochodów majątkowych dotyczących sprzedaży mienia  

w związku z przedłużającą się procedurą sprzedaży, która może wydłużyć się poza rok budże-

towy. 

Jednocześnie zwiększa się dochody majątkowe wykonane ponad plan. Są to m.in. dofinanso-

wania inwestycji realizowanych w 2023r., które wpłynęły do budżetu w roku 2024 r. Kwota 

zmniejszenia w rozdziale dot. sprzedaży 70005 - 462.611zł. 

Kwota zwiększeń w rozdziale: *63003 inw. „Ochrona krajobrazu oraz zasobów przyrodniczych 

poprzez zagospodarowanie nadbrzeża Jeziora Rajgrodzkiego w Rajgrodzie oraz terenów przy-

ległych”-322.518zł; *90015 inw. „Modernizacja oświetlenia ulicznego w gminie Rajgród” -

79.593zł; pozostałe dochody ponadplanowe rozdział 90005 -60.500zł; rozdział 90095 -

35.678zł. 

Przewodniczący Rady poprosił zebranych o pytania, ewentualne uwagi do uchwały. 

Przewodniczący nie stwierdził pytań. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rajgrodzie przedstawił zebranym radnym Uchwałę  

Nr IV/20/24 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 29 lipca 2024 roku w sprawie zmian w bu-

dżecie gminy Rajgród na rok 2024. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o przedstawienie opinii komisji. Komisje wydały po-

zytywną opinię. 

Przewodniczący RM poddał uchwałę pod głosowanie Radzie Miejskiej. 

W wyniku zarządzonego głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie jednogłośnie przyjęła 

Uchwałę Nr IV/20/24 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 29 lipca 2024 roku w sprawie zmian 

w budżecie gminy Rajgród na rok 2024. 

 

b) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rajgród na lata 2024-30 

Głos zabrała Skarbnik – Joanna Andruk. Poinformowała, iż wartości przyjęte w uchwale ws. 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2024 – 2030, zgodnie z art. 229 ustawy z 

dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych, są zgodne z uchwałą ws. zmian w budżecie 

Gminy Rajgród na 2024 rok w zakresie wyniku budżetu i związanych z nim kwot przychodów 

i rozchodów oraz długu. 
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W związku z otrzymaniem dofinansowania na realizację zadania inwestycyjnego pn.: 

„Modernizacja energetyczna obiektu użyteczności publicznej Rydzewo z programu Fundusze 

Europejskie dla Podlaskiego 2021 – 2027 w ramach Priorytetu II: Region przyjazny 

środowisku,, działanie 2.1 Efektywność energetyczna, Typ projektu: Kompleksowa 

modernizacja energetyczna obiektów użyteczności publicznej należy wprowadzić do budżetu 

kwotę 798 462,24 zł stanowiącą wkład własny inwestycji, który jest niezbędny do podpisania 

umowy o dofinansowanie z IZ. Wydatki na inwestycję będą w całości poniesione w 2025 roku, 

dlatego należy zabezpieczyć je w WPF w rozbiciu na: 2 206 607,71 zł – dofinansowanie; 

798 462,24 zł – wkład własny.  

Druga zmiana dotyczy wykonania usługi polegającej na opracowaniu „Gminnego Programu 

Rewitalizacji Gminy Rajgród” zgodnie z Ustawą o rewitalizacji na podstawie diagnozy 

potwierdzającej spełnienie przez obszar zdegradowany i obszar rewitalizacji przesłanek ich 

wyznaczenia zgodnie z Ustawą z dnia 9 października 2015 r. o rewitalizacji. Dokonuje się 

przeniesienia kwoty 9 225 zł z budżetu Gminy Rajgród na 2024 r. do WPF Gminy Rajgród na 

2025 r. w związku z aneksowaniem umowy z wykonawcą spowodowanym m. in. złożonością 

procesu szeroko rozbudowanych konsultacji wewnętrznych i zewnętrznych oraz nieprzyjęciem 

uchwały dotyczącej wyznaczenia obszarów zdegradowanych i rewitalizacji.  

Przewodniczący Rady poprosił zebranych o pytania, ewentualne uwagi do projektu uchwały. 

Przewodniczący nie stwierdził pytań. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rajgrodzie przedstawił zebranym radnym Uchwałę Nr 

IV/21/24 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 29 lipca 2024 roku w sprawie zmian w Wielolet-

niej Prognozie Finansowej Gminy Rajgród na lata 2024-30. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o przedstawienie opinii komisji. Komisje wydały po-

zytywną opinię. 

Przewodniczący RM poddał uchwałę pod głosowanie Radzie Miejskiej. 

W wyniku zarządzonego głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie jednogłośnie przyjęła 

Uchwałę Nr IV/21/24 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 29 lipca 2024 roku w sprawie zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rajgród na lata 2024-30. 

 

c) odwołania Skarbnika Gminy Rajgród 

Głos zabrał Przewodniczący Rady – Jarosław Matysiewicz. Przedstawił zebranym projekt 

uchwały.  
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W związku ze złożonym w dniu 28 czerwca 2024 r. przez Panią Joannę Andruk – Skarbnika 

Gminy wnioskiem o rozwiązanie stosunku pracy za porozumieniem stron, wystąpiła 

konieczność odwołania Pani Andruk z dotychczas pełnionej funkcji Skarbnika Gminy.  

W związku z powyższym Burmistrz Rajgrodu wystąpił z wnioskiem do Rady Miejskiej  

w Rajgrodzie o odwołanie Skarbnika. Powyższe jest niezbędne do podjęcia działań pracodawcy 

związanych z przygotowaniem dokumentów pracowniczych po ustaniu stosunku pracy. 

Zgodnie z §1 odwołuje się z dniem 12 sierpnia 2024 r. Panią Joannę Andruk ze stanowiska 

Skarbnika Gminy Rajgród. 

Przewodniczący Rady poprosił zebranych o pytania, ewentualne uwagi do projektu uchwały. 

Przewodniczący nie stwierdził pytań. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rajgrodzie przedstawił zebranym radnym Uchwałę  

Nr IV/22/24 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 29 lipca 2024 roku w sprawie odwołania 

Skarbnika Gminy Rajgród. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o przedstawienie opinii komisji. Komisje wydały po-

zytywną opinię. 

Przewodniczący RM poddał uchwałę pod głosowanie Radzie Miejskiej. 

W wyniku zarządzonego głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie większością głosów, przy 

dwóch głosach wstrzymujących przyjęła Uchwałę Nr IV/22/24 Rady Miejskiej w Rajgrodzie  

z dnia 29 lipca 2024 roku w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Rajgród. 

Przedstawiciele samorządu przekazali Skarbnik słowa podziękowania za wieloletnią pracę na 

rzecz gminy Rajgród.  

Głos zabrała Skarbnik. Podziękowała za 20 lat pracy w urzędzie, w tym 6 lat na stanowisku 

Skarbnika.  

 

d) powołania Skarbnika Gminy Rajgród 

Głos zabrał Przewodniczący Rady – Jarosław Matysiewicz. Przedstawił zebranym projekt 

uchwały.  

Burmistrz Rajgrodu wystąpił z wnioskiem do Rady Miejskiej w Rajgrodzie o powołanie na 

stanowisko Skarbnika Gminy Rajgród z dniem 13 sierpnia 2024 r. Panią Anetę Kimszal. 

Decyzja podyktowana jest złożonym w dniu 28 czerwca 2024 r. wnioskiem o rozwiązanie 

stosunku pracy za porozumieniem stron przez Panią Joannę Andruk, powołaną uchwałą Rady 

Miejskiej w Rajgrodzie Nr XLII/353/18 dnia 29 sierpnia 2018 r. na stanowisko Skarbnika 

Gminy Rajgród.  
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Powoływanie i odwoływanie skarbnika gminy, który jest głównym księgowym budżetu – na 

wniosek burmistrza, należy do wyłącznej właściwości rady gminy na podstawie art. 18 ust. 2 

pkt 3 ustawy o samorządzie gminnym. Skarbnik należy do pracowników samorządowych  

o szczególnym statusie. Oprócz wymogów określonych w ustawie o pracownikach 

samorządowych, wymagania dotyczące kandydata na skarbnika, a także jego obowiązki  

i odpowiedzialność określa art. 54 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych. 

Rekomendowana przez burmistrza kandydatka, Pani Aneta Kimszal, spełnia wszelkie wymogi 

wynikające z przepisów ustawy o pracownikach samorządowych oraz z art. 54 ustawy  

o finansach publicznych. Ukończyła studia podyplomowe na Uniwersytecie w Białymstoku 

Wydział Ekonomii i Zarządzania w zakresie finansów i rachunkowości przedsiębiorstw. Pani 

Kimszal udokumentowała ponad czternastoletnią praktykę w księgowości budżetowej.  

W związku z powyższym stwierdza się, że kwalifikacje oraz doświadczenie Pani Anety 

Kimszal są odpowiednie do objęcia stanowiska Skarbnika Gminy Rajgród. 

Zgodnie z § 1.  powołuje się z dniem 13 sierpnia 2024 r. Panią Anetę Kimszal na stanowisko 

Skarbnika Gminy Rajgród. 

Przewodniczący Rady poprosił zebranych o pytania, ewentualne uwagi do projektu uchwały. 

Przewodniczący nie stwierdził pytań. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rajgrodzie przedstawił zebranym radnym Uchwałę Nr 

IV/23/24 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 29 lipca 2024 roku w sprawie powołania Skarb-

nika Gminy Rajgród. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o przedstawienie opinii komisji. Komisje wydały po-

zytywną opinię. 

Przewodniczący RM poddał uchwałę pod głosowanie Radzie Miejskiej. 

W wyniku zarządzonego głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie jednogłośnie przyjęła 

Uchwałę Nr IV/23/24 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 29 lipca 2024 roku w sprawie po-

wołania Skarbnika Gminy Rajgród. 

Przedstawiciele samorządu złożyli gratulacje Pani Kimszal i życzyli dobrej współpracy. 

Pani Kimszal podziękowała za powierzone zaufanie oraz powołanie na stanowisko Skarbnika 

Gminy Rajgród. Podziękowała odchodzącej skarbnik za dobre przekazanie stanowiska. Prze-

kazała słowa uznania Pani Skarbnik za dobre prowadzenie finansów gminy.   

 

Ad. 6. Wnioski i oświadczenia radnych.  

Radni nie wnieśli wniosków i oświadczeń. 
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Ad. 7. Sprawy różne. 

Radna Cebelińska zwróciła uwagę na niewykoszone pobocza – ul. Plancik, Podliszewo, 

Kolonia Lewa i Kolonia Prawa. Poprosiła o zajęcie się tą sprawą. 

Radna Cebelińska zapytała o kwestie żwirowania dróg. Poinformowała, iż w swoim okręgu 

wyborczym potrzebuje jedynie kilku wywrotek żwiru, aby wyrównać drogi i zapewnić dobry 

przejazd.  

Poruszono temat petycji dot. przejęcia młyna w Wojdach. 

Burmistrz wyjaśnił temat pozyskania młyna. Przypomniał, iż ww. temat był znany od kilku lat.  

Radna Gryczan poinformowała, iż jej zdaniem radny danego okręgu wyborczego powinien 

otrzymać od burmistrza wszelkie informacje, aby mógł przekazać je dalej mieszkańcom. Radni 

poprosili burmistrza o lepszy przepływ informacji.  

Kolejny raz poruszono temat ustawienia stołów podczas obrad komisji i sesji RM. 

Przewodniczący Rady poprosił o wyjaśnienie sprawy dot. złożonego wniosku na modernizację 

remizy OSP w Rajgrodzie. Radni poprosili, aby wytłumaczenia udzielili podczas obrad sesji 

pracownicy Referatu Inwestycji i Rozwoju.  

Burmistrz odpowiedział, iż odpowiedzi udzieli radnym na piśmie.  

Sołtysi zapytali, czy ktoś z urzędu pomoże im w wypełnianiu wniosków na fundusz sołecki. 

Burmistrz poinformował, iż będzie tak jak przy poprzednim funduszu sołeckim. 

Sołtys m. Skrodzkie – Wojciech Więckowski zaproponował, aby podczas wyborów sołtysów, 

wypełnić również wnioski na fundusz sołecki.  

Sołtys Kosówki – Dorota Bukowska zaprosiła zebranych na dożynki parafialne w Rydzewie.  

Sołtys Karwowa – Ewa Karwowska przypomniała temat przywrócenia linii autobusowych. 

Zwróciła uwagę, iż zbliża się nowy rok szkolny. Zasugerowała, iż informacja na ww. temat 

powinna pojawić się jak najszybciej.  

Burmistrz poinformował, iż niebawem pojawi się informacja. 

W związku z awarią prądu transmisja na żywo została przerwana. Nagranie było kontynuowane 

aparatem i dołączone zostanie do nagrania z obrad sesji.  

Głos zabrał Redaktor Naczelny Rajgrodzkich Ech - Pan Sobolewski. Nawiązał do tematu 

przejęcie młyna w Wojdach. Poinformował, iż młyn można zagospodarować na różne sposoby 

i dlatego TMR wystąpił z inicjatywą przejęcia młyna przez gminę. Dodał, iż można w jakimś 

sensie powrócić do znamion związanych z kręceniem serialu „Polskie Drogi”. 

Burmistrz podziękował TMR za zaangażowanie. 
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Głos zabrał pracownik Domu Kultury w Rajgrodzie - Kacper Bućko. Powrócił do tematu herbu 

Rajgrodu. Poinformował, iż obecny herb, jakim posługuje się miasto nie jest zaakceptowany 

przez komisję heraldyczną oraz nie jest zaakceptowany przez Radę Miejską. Pomysłem jest, 

aby temat herbu usystematyzować na podstawie starych odcisków pieczętnych. Dodał, iż 

miasto ma 3 odciski pieczętne jeden z XVI w., drugi z XVII w. i trzeci z XVIII w. Na podstawie 

odcisków pieczętnych wywnioskować można, iż herbem Rajgrodu nie są cztery ćwieki 

kowalskie, ale trzy wieże i brama. P. Kacper przedstawił zebranym projekt herbu Rajgrodu. 

Dodał, iż dobór kolorów jest do usystematyzowania. Poinformował, iż w Rajgrodzie był gród 

z murem i bramą miejską, które prawdopodobnie znajdowały się na ul. Szkolnej.  

 

Ad. 8. Zamknięcie obrad. 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 13:30 Przewodniczący Rady Miejskiej w Rajgrodzie 

zamknął obrady IV Sesji Rady Miejskiej w Rajgrodzie.  

Protokołowała 

Natalia Pogorzelska 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Jarosław Matysiewicz 

 


